

SUBJECT: MSC NOTICE --- DOCUMENTATION REQUIREMENTS FOR Pakistan update

DATE: 15 July, 2026

Dear Customers,

尊敬的客户，

Referred to the import requirement for POD Pakistan, please read below carefully and comply with on your S/I.

请查阅如下目的港巴基斯坦要求，请仔细阅读并严格遵守。

1. Consignee NTN/CNIC/ FTN /Passport Details in DTX and Bill of Lading is mandatory with immediate effect.
收货人 NTN/CNIC/ FTN /Passport Details 号码必须提供在舱单并显示在提单上。

When SI submission pls follow as below:

在递交 SI 时请遵循:

Mandatory Identification Details (any one of the following):

强制显示身份号码（以下任选其一）：

NTN

CNIC

Passport

FTN

Importer's NTN number (National Tax Number) is compulsory to be mentioned in the manifest / DTX and the BL (under the last line of consignee / importer column)

In case BL consigned to BANK or "TO ORDER OF " **Bank**, required tax id NTN number of ultimate consignee / Final receiver of the cargo who will be the first notify party on the BL

The bank is not permitted to be displayed as the First Notify Party on the Bill of Lading. However, it is acceptable for the bank to be shown as the Second Notify Party.

(e.g. importer tax-id NTN number : 1357911-0)

应提供收货人 NTN 号码并显示于收货人栏处最后一行；如收货人为银行或 to order 时，需提供并显示最终收货人即第一通知人的 NTN 号码在提单上。

银行信息不接受显示于提单第一通知方栏位。若需显示银行信息，可将银行列示于第二通知方栏位

For a Free Zone company, the CNIC or passport number of the individual under whose name the company is registered will be required.

对于自由贸易区公司，必须提供公司注册登记人（即公司注册时所使用个人名义的持有人）的 CNIC 身份证号码或护照号码。

For SOC Containers : Container ownership NTN number is compulsory to be mentioned in the manifest / DTX and the BL (under description column)
(e.g. SOC CONTAINER - NTN number : 246810-1)
针对 SOC 箱，请在品名栏处显示箱属方的 NTN 号码。

For MH8 users, Consignee The NTN/CNIC/Passport number must be provided and declared in the designated field(s) for customs and manifest submission purposes.
针对 MH8 用户，NTN/CNIC/ FTN /Passport Details 号码必须在指定栏位（Import Licence Number）中提交。

例 NTN 号码提交方式如下：

Comment				
BLREF Number	IMPORT LICENCE N... ▼ X			
SI Information	Seq	Type	Number	Company
VGM Information	1	Import Licence Number	NTN:1357911-0 ▼	
CheckLocalDC				
Creation				

- Two parties under Consignee and Notify party column is not acceptable in Customs.
收货人和通知人栏位中不接受显示两个公司名称。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation.
Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited